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Algemene Beschouwingen 
Voorzitter, 

Vertrouwen in de politiek. Sla een krant open, kijk op twitter en je ziet het voorbij komen. Nou ja dat 

gebrek aan vertrouwen. En dat is deze week actueler dan ooit… 

En dan sta ik nu hier - mijn allereerste beschouwing, niet in de oppositie. En dat is raar. Raar omdat ik 

vorige jaren hier stond, met de hoop, vanaf de zijlijn bij te sturen. Raar omdat ik me nu niet als een 

vis in het water voel. Misschien voor niemand een verrassing maar roepen wat beter kan, gaat mij 

eigenlijk best goed af. 

Heel even terug naar dat vertrouwen. Sinds ik in de coalitie zit begrijp ik steeds beter waarom dat 

vertrouwen in de politiek zo broos is. De wereld staat in brand en dan ga je met een aantal partijen 

met allemaal andere focus punten, belangen en oplossingen in een kamer zitten om te kijken of je 

tot een compromis kan komen. Paar weken zweten, hoppa 6 partijen die allemaal 1 van hun pareltjes 

terug zien komen. FEEST  

En dan, hoe vertaalt dit gezweet zich in concrete uitwerking. In iets waarop u als inwoner de politiek 

aansprakelijk kan stellen of we onze beloftes na gaan komen. Hoe blijf je open staan voor 

veranderingen in de maatschappij en goede ideeën waar je zelf niet aan hebt gedacht? Daar is in de 

gemeenteraad de kadernota een belangrijke stap in. En dan is de vraag, is het concreet, is het nu 

duidelijk in deze kadernota hoe het coalitie akkoord vertaald is. 

Ik kan u zeggen, dat kan beter. Niet omdat de afspraken die we gemaakt hebben niet helder zijn, 

maar ze zijn niet goed terug te lezen. Dus moet u mij nu op mijn blauwe ogen geloven? 

Eigenlijk is het antwoord daarop JA en dat is waar ik het zelf broos vind worden 

Maar toch ga ik dat nu doen. Vragen om mij te geloven, maar ook u te beloven dat iedereen mij hier 

op mag aanspreken. Want ik ben trots met de verschuiving naar een socialer en groener beleid in 

Dijk en Waard. Waar dit nog niet goed terug te lezen is in concrete taal, weet ik dat het college en de 

ambtenaren deze beweging aan het maken zijn. 

Als voorbeeld waar we nu nog schrijven: “We streven naar een gemiddelde van 30% sociale 

huurwoningen in nieuwe plannen”. Beloof ik u dat we een gemiddelde van 30% gaan realiseren. En 

zou het misschien helemaal niet zo’n gek idee zijn om meer vaart te gaan maken met het bouwen 

van sociale huur woningen met het oog op het huisvesten van onze eigen beginnende  

huizenzoekers, inwoners met essentiële beroepsgroepen en voor het huisvesten van statushouders  

Niet alleen de HugoHopper gaan evalueren, maar kijken naar de mogelijkheden om bereikbaarheid 

met het Openbaar Vervoer in onze gemeente uit te breiden. Er boven op blijven zitten als de 

hervormingsagenda Jeugdzorg komt. Het aanpakken van eenzaamheid. Acties ondernemen om de 

ouderenzorg klaar te maken voor de toekomst. Aandacht blijven houden voor onze inwoners die hun 

boodschappen niet kunnen betalen. Zorgen dat Dijk en Waard een gemeente is waar biodiversiteit 

en natuur integraal onderdeel is van ons beleid. 

Allemaal voorbeelden van punten waar we al veel aan doen, maar waar we concreter moeten 

worden om vertrouwen te winnen. 

Het armoedebeleid is wat mij betreft een mooi voorbeeld van vertrouwen terug brengen in de 

politiek. Wat mij betreft een heel goed begin om Dijk en Waard voor iedere inwoner een fijne 
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gemeente te maken. Maar ook beleid waarbij we als raad uitvoerig richting hebben kunnen geven in 

de uitwerking. 

Dit zou ik eigenlijk in het komende jaar nog wel meer willen zien en wat mij betreft vooral op het 

onderwerp Klimaat en de energietransitie. We staan op dit onderwerp voor enorme uitdagingen. De 

wethouder geeft aan veel te doen op dit onderwerp, maar wat zien onze inwoners hier van? Hoe 

worden inwoners en de raad hier bij betrokken? Op welke manier kunnen we als raad hier richting 

aan geven? En op dit onderwerp val ik in de herhaling, want ook vorig jaar was ik hier al erg 

ontevreden over. Dit kunnen en moeten we beter doen!  

Wat we al beter doen is de aandacht voor het verder ontwikkelen van hoogwaardige en 

toekomstbestendige onderwijsgebouwen. Het combineren van meerdere maatschappelijke 

vraagstukken: gezondheid, luchtkwaliteit en de energietransitie. De jeugd is onze toekomst en 

moeten alle kansen krijgen.  

Om al deze punten te realiseren is het belangrijk om grip te houden op onze kennis in het ambtelijk 

apparaat. En dat staat onder druk. Met bijna 25% inhuur staat dit onder druk. Nu weet ik dat 

niemand het hier met mee oneens is. Maar hier moeten we met z’n allen scherp blijven. Gaan 

bouwen aan een gezonde organisatie. 

Ik geloof oprecht dat we met elkaar de juiste ingrediënten hebben om van Dijk en Waard een mooie, 

duurzame, gezellige, inclusieve, groene en sociale gemeente te maken. 

En ik beloof u dat wij hier scherp op zullen blijven en dat u GroenLinks hier altijd op mag aanspreken. 

 


